

Panel on “Next-Generation Smart City Solutions”

「新世代智慧城市科技」論壇

- Date 日期 : 16 / 4 / 2018 (Monday 星期一)
- Time 時間 : 11:30pm – 1pm
- Venue 地點 : Seminar Room, Halls 3FG, Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港會議展覽中心展覽廳 3FG 研討室
- Speakers 演講嘉賓 : 1) Mr Fred Sheu, National Technology Officer, Microsoft Hong Kong Limited
微軟香港有限公司香港區域科技長 許遵發先生
- 2) Mr Tai Ngai Fai Gary, Business Director, NEC Hong Kong
NEC 智慧城市解決方案業務總監 戴毅輝先生
- 3) Mr Renchu Bai, Marketing Director of ZTE Government & Enterprise Department
中興通訊智慧城市高級市場總監 白刃初先生
- Moderator 主持人 : To be confirmed
- Language 語言 : English 英語

Remarks 備註:

- (1) Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只供 18 歲或以上的業內人士參觀
- (2) The Organiser reserve the right to alter the time, topics, contents and speakers of the programs without prior notice. 主辦單位有權更改活動時間、題目、內容及講者而不作另行通知。

Programme 程序

| Time 時間 | Rundown 流程 |
|-------------------|--|
| 11am – 11:30am | Registration 登記 |
| 11:30am – 11:35am | Introduction of Speakers by Moderator |
| 11:35am – 11:55am | Speech by Mr Fred Sheu, National Technology Officer, Microsoft Hong Kong Limited 演講嘉賓: 微軟香港有限公司香港區域科技長 許遵發先生 |
| 11:55am – 12:15pm | <u>NEC Smart City Solutions</u> NEC 智慧城市解決方案 Speaker: Mr Tai Ngai Fai Gary, Business Director, NEC Hong Kong 演講嘉賓: NEC 智慧城市解決方案業務總監戴毅輝 |
| 12:15pm – 12:35pm | <u>ZTE Smart City Vision and Concepts</u> Speaker: Mr Renchu Bai, Marketing Director of ZTE Government & Enterprise Department 演講嘉賓: 中興通訊智慧城市高級市場總監白刃初先生 |
| 12:35pm – 12:50pm | Panel Discussion 專題討論 |
| 12:50pm – 1pm | Question and Answer Session 問答環節 |
| 1pm | End of Session 結束 |

Remarks 備註::

- (1) Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只供 18 歲或以上的業內人士參觀
- (2) The Organiser reserve the right to alter the time, topics, contents and speakers of the programs without prior notice. 主辦單位有權更改活動時間、題目、內容及講者而不作另行通知。

Speakers' Profile 講者簡介



Mr Fred Sheu, National Technology Officer, Microsoft Hong Kong Limited

微軟香港有限公司香港區域科技長 許遵發先生

Speaker Profile:

As National Technology Officer at Microsoft Hong Kong, Fred Sheu supports policy decision and delivers technologically relevant and scalable solutions into Hong Kong market. His main objectives are to align IT value propositions to public policies in such areas as healthcare, education, the environment, and local social and economic development; and to promote a digital agenda in top policy areas, including innovation, security and privacy, technology neutrality, accessibility, and interoperability.

Prior to Microsoft, Fred worked with Hewlett Packard (HP) Enterprise where he was the General Manager of Software for HPE Hong Kong. Fred is an active veteran in Hong Kong ICT industry, he serves in councils of Hong Kong Computer Society (HKCS), itSMF Hong Kong Chapter and the Hong Kong Information Technology Federation (HKITF).

Fred graduated from the University of Manitoba with a Bachelor of Computer Science (Hon) degree.

Remarks 備註::

- (1) Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只供 18 歲或以上的業內人士參觀
- (2) The Organiser reserve the right to alter the time, topics, contents and speakers of the programs without prior notice. 主辦單位有權更改活動時間、題目、內容及講者而不作另行通知。



Mr Tai Ngai Fai Gary, Business Director, NEC Hong Kong

NEC 智慧城市解決方案業務總監戴毅輝

Speaker Profile:

Smart City Solutions is becoming a must for all Governments, Utility and Transportation business. NEC humbly achieved their market leader status by closely engaged with institutions to make Smart City use cases a reality for people. Gary Tai joined NEC in 2017, being a Business Director of NEC Public Sector Unit to deliver tailored Smart City capabilities to deliver better efficiency, safety, and new business possibilities.

Gary Tai is a veteran of bringing competitive advantage to institution with innovations and technologies. With 25 years of experience in IT industry, Gary worked for IBM, Hewlett Packard, EMC, and Singapore Telecom. Gary' s broad exposure covers Enterprise Data Center, Big Data, Enterprise System Integration and Artificial Intelligence.

Gary holds a bachelor' s degree from University of Wisconsin-Madison, USA. Currently, he attends master' s degree Program of Information Engineering in Chinese University of Hong Kong to continue pursue his personal interest in information technologies.

講者簡介：

智慧城市解決方案已被政府、公共機構和運輸業廣為接納和應用。NEC 透過與各機構緊密合作，透過智慧城市解決方案提高城市生活的品質，以建立 NEC 市場領導者地位。戴毅輝 (Gary Tai) 於 2017 年加入 NEC，擔任 NEC 公用機構應用方案之業務總監，以提供量身定制的智慧城市解決方案，從而提高各機構的效率，安全度和新業務的可能性。

Gary Tai 在創新技術方面為機構帶來競爭優勢，他擁有 25 年 IT 行業服務經驗，曾在 IBM、惠普、EMC 和新加坡電信服務。Gary Tai 參與的業務涉及企業數據中心、大數據、企業系統集成和人工智能。

Gary Tai 擁有美國威斯康辛大學麥迪遜分校的學士學位。目前，他正修讀香港中文大學信息工程學系碩士學位課程，以繼續追求對信息技術的興趣。

Remarks 備註::

- (1) Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只供 18 歲或以上的業內人士參觀
- (2) The Organiser reserve the right to alter the time, topics, contents and speakers of the programs without prior notice. 主辦單位有權更改活動時間、題目、內容及講者而不作另行通知。



Mr Renchu Bai, Marketing Director of ZTE Government & Enterprise Department

中興通訊智慧城市高級市場總監白刃初先生

Speaker Profile:

Mr. Bai Renchu has 15 years experience in the ICT industry and 10 years experience in smart cities . He joined ZTE in 2006 and now he is the marketing director of ZTE government and enterprise solution department, responsible for the marketing of Smar City solution.

講者簡介：

白刃初先生，十五年信息和通訊行業經驗，10 年智慧城市經驗。2006 年加入中興通訊股份有限公司，現任中興通訊智慧城市高級市場總監，負責智慧城市行業解決方案 MKT 工作。

Remarks 備註::

- (1) Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只供 18 歲或以上的業內人士參觀
- (2) The Organiser reserve the right to alter the time, topics, contents and speakers of the programs without prior notice. 主辦單位有權更改活動時間、題目、內容及講者而不作另行通知。